
Voorwoord 
Sta me toe om een zeer klassieke nieuwjaarswens uit te spreken 
naar u, inwoner van Wijnegem. Een goede gezondheid voorop, 
niet veel beslommeringen die op het humeur werken, een werk of 
studie waar u trots op bent en een leven vol vreugde en voldoening. 

De N-VA kijkt uit naar een spannend jaar met twee verkiezingen, 
met gewijzigde spelregels voor de gemeenteraadsverkiezingen en 
hopelijk een nieuwe legislatuur met de N-VA aan het hoofd van 
onze mooie gemeente. 

Wij zijn achter en voor de schermen al hard aan het werk om een 
ploeg samen te stellen die garant staat voor een goed bestuur. 
We zijn niet op zoek of in gesprek met witte konijnen. Wel met 
mensen die lokaal van betekenis zijn voor ons bestuur en later 
voor het gemeentebestuur. Mensen uit verschillende geledingen 
die hun waarde al bewezen, jeugdige personen die de verjonging 
van ons bestuur mee doorvoeren en vrouwen niet omdat ze vrouw 
zijn, wel omdat ze een meerwaarde zijn voor de N-VA. 

Het wordt een spannende strijd. Maar als voorzitter kijk ik hoopvol 
naar de toekomst en met trots achteruit. Deden we alles goed? 

Maakten we geen fouten? Natuurlijk wel, omdat fouten maken 
des mensens is. Verwezenlijkten we ook zaken? Kwamen we 
ons verkiezingsprogramma na? Volmondig ja! Wat we beloofden 
maakten we waar, want dat zit nu eenmaal in de genen van onze 
partij.

Sommige punten nemen we opnieuw op in het programma voor 
de volgende legislatuur omdat ze bijsturing vragen. En we voegen 
nieuwe punten toe omdat we luisteren naar onze medeburgers. 
Wanneer het programma uitgeschreven is, nodig ik u uit om het 
kritisch en met een open blik te lezen en feedback te geven. Zo 
staan we dicht bij de burger.

Het wordt een jaar vol spannende 
momenten en verwachtingen. Het 
wordt een jaar van hard werken voor 
onze mooie gemeente. 

Dirk Jaspers
Voorzitter N-VA Wijnegem  
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Fortvlakte blijft groen
In ons verkiezingsprogramma van 2018 schreven we dat we de Fortvlakte wilden 
vrijwaren en dat we er een bos met wandelpaden wilden aanplanten. Die wens wordt 
realiteit dankzij de goede samenwerking binnen het Groene Kruis. 

Grotere groene ruimte dankzij verbinding
Binnen dat Groene Kruis werken de Provincie Antwerpen en de buurgemeenten 
samen om groene ruimten te creëren en zoveel mogelijk met elkaar te verbinden. 
In een volgende stap willen we de Fortvlakte verbinden met het Ertbruggebos.

Buffer tegen water
We zijn bijzonder blij dat het Agentschap Natuur en Bos de site aankocht. Zo blijft de 
mooie natuur van de Fortvlakte ongeschonden. Het vormt een natuurlijke buffer voor 
het regenwater. 

Genieten van de natuur
Specifiek voor de Fortvlakte maakten we met onze N-VA-collega’s een masterplan. Het 
Groene Kruis klopte het ontwerp van het masterplan al in 2021 af. Als u er binnenkort 
wandelt, geniet u dankzij de wandelpaden aan de zijkant nog meer van de natuur. 

Wandel door de mooie natuur, vlakbij huis.

Een verlichte Turnhoutsebaan
We kozen er in Wijnegem voor om tijdens de energiecrisis de straatverlichting aan te laten en versneld over te schakelen op 
ledverlichting. Het is dus niet onze wil dat de verlichting op de Turnhoutsebaan enkele maanden niet brandde. 

Kabelbreuken
Wanneer er een verlichtingspaal op de Turnhoutsebaan uitvalt, 
wordt dat gemeld aan het gewest. Normaal voert het gewest snel 
herstellingswerken uit. “En waarom nu niet”, vraagt u zich af? Het 
Agentschap voor Wegen en Verkeer (AWV) zegt dat er verschillen-
de redenen zijn. Zo zouden kabelbreuken de oorzaak zijn van de 
defecten. Die breuken zijn op hun beurt een gevolg van werken in de 
omgeving. Een structurele oplossing was nodig, maar complex. 

Schitterende oplossing
N-VA Wijnegem volgde de situatie op de voet en drong er bij AWV 
op aan dat zij hun verantwoordelijkheid namen. Er was nood aan 
een oplossing op korte en op lange termijn. We vonden binnen onze 
eigen mogelijkheden een schitterende oplossing. We brachten licht 
op de Turnhoutsebaan dankzij een vroege inschakeling van onze 
kerstverlichting.

‘Ziet u de lichtjes van de Turnhoutsebaan’ wordt een kerstklassieker.

Blijvende aandacht voor erfgoed
Vlaams minister van Wonen en Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele ondertekende 
een ministerieel besluit voor de toekenning van een erfgoedpremie volgens de bijzondere 
procedure voor erfgoed.

60.000 euro
De minister kent Wijnegem een premie van 60.000 euro toe voor restauratiewerken aan het 
buitenschrijnwerk en beglazing van het gemeentehuis van Wijnegem. De minister is blij 
dat het gemeentebestuur van Wijnegem gebruik maakt van die premie om het onroerend 
erfgoed te restaureren en te bewaren voor de toekomst.

wijnegem@n-va.be



Openbare werken in Wijnegem
Werken aan straten en aan voet- en � etspaden veroorzaken hinder maar zijn noodzakelijk. Zo ook in de Wommelgem-
steenweg, Eikenlaan, Koolsveldlaan en Brouwerslaan. Die straten kampten vaak met wateroverlast, bijvoorbeeld door 
breuken in de ondergrondse leidingen. De werken om de riolering te vernieuwen zorgen voor een structurele oplossing. 

Een complexe planning
Na onverwachte problemen stuurden we de plannen bij en liepen de werken vertraging op. De planning was een huzarenstuk. 
We werkten in twee fasen want het kruispunt van de Wommelgemsteenweg moest open zijn als de doorgang op de Turnhoutse-
baan afgesloten wordt voor de afbraak van de bananenbrug. Vanuit de N-VA willen we de bereikbaarheid van ons dorp met de 
auto immers garanderen, al is het met een tijdelijke omweg.

Duurzame investeringen
We beseffen heel goed dat die werken en de werken aan de bruggen heel ingrijpend zijn voor Wijnegem. Maar we gaan samen 
door die moeilijke periode heen. De investeringen zijn nodig want zo blijven we zowel op het vlak van riolering als op het vlak 
van weginfrastructuur een duurzame en goed uitgeruste gemeente.

Start bouw nieuwe lokalen
Er is een vergunning voor nieuwe jeugdlokalen. In januari start de aan-
nemer met de bouw ervan. 

We kregen eind november het goede nieuws dat alles vergund is. De aan-
nemer start in januari met de bouw van de nieuwe jeugdlokalen op de site 
van de Leeuw in de Kasteellei. De Chiro en de Scouts kunnen in het najaar 
verhuizen. Zo kunnen zij hun nieuw werkjaar beginnen op hun plek in 
september 2024.

“Ik bedank graag chiro- en scoutsleiding voor hun positieve 
samenwerking en kijk samen met hen uit naar de opening”, 
besluit een fi ere schepen van Jeugd Maarten Janssens. 

Wist u dat …
… het skatepark helemaal vernieuwd wordt?

… we een concessie goedkeurden zodat de Pinguïn een mooi terras kan maken op het Marktplein? De N-VA stimuleert ontmoeting op het plein. 
Het concept van de Pinguïn past dus helemaal in die visie. En onze Vrijdagse markt kan er ook wekelijks bij. 

… we eind 2023 al voor een derde keer een wijkbudget van 
10.000 euro uitdeelden aan enkele enthousiaste buurtcomités?

… we alsmaar meer oranje fietsen van Donkey Republic in 
het straatbeeld zien? De voorbije maanden nam het gebruik van de 
deelfiets erg toe. Tussen mei en oktober 2023 ging het aantal uit-
leningen zelfs maal drie. 

… vragen en suggesties altijd mogen 
gestuurd worden naar wijnegem@n-va.be?

www.n-va.be/wijnegem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


